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Van : inspraakavond voorontwerpbestemmingsplan Brede School Noord 

  

Wanneer : 17 oktober 2013, 19.30-21.00u 

  

Aanwezig : 8 personen 

 Van de gemeente: Wethouder Petra Laseur, Yvonne de Groot, Albert van ’t 

Riet, Ad van Wanroij, Mariëlle Hepp 

  

  

 

 

Wethouder Laseur opent de bijeenkomst en heet iedereen van harte welkom. Het doel van de 

bijeenkomst is een toelichting te geven op het voorontwerpbestemmingsplan dat is opgesteld om de 

bouw van de Brede School Noord mogelijk te maken. Naast het geven van informatie over de 

inhoud en het proces is de avond ook bedoeld om met de aanwezigen in gesprek te gaan over de 

toekomstige schoollocatie. 

 

Presentatie 

Wethouder Laseur geeft een presentatie over de voorgeschiedenis en de totstandkoming van het 

bestemmingsplan. Daarbij geeft zij aan hoe met de verschillende milieuaspecten in het plan rekening 

is gehouden en hoe de reacties van omwonenden zijn betrokken in de planvorming. De presentatie is 

bijlage bij dit verslag. 

 

Ingang aan de J.F. Kennedylaan 

Gevraagd wordt of er nu wel of geen ingang aan de J.F. Kennedylaan komt. Wethouder Laseur 

antwoordt dat er geen ingang van het gebouw aan de J.F. Kennedylaan komt. Er komt wel een 

toegang tot het terrein. Aan de J.F. Kennedylaan wordt een zoen-&-zoefstrook aangelegd. Dit is wat 

de gemeenteraad reeds in mei jl. besloten heeft. De directeur van de stichting van één van de twee 

scholen die in de brede school gehuisvest zal worden, de heer Sonnenberg van Stichting PCBO, is 

ook aanwezig in het publiek. Hij geeft aan dat de gemeente steeds nadrukkelijk de wensenlijst van de 

buurt heeft voorgehouden. De gebruikers van de nieuwe brede school zijn momenteel druk met 

elkaar in gesprek over de logistiek in het gebouw, de interne verkeersstromen. Er wordt al wel 

gewerkt aan de buitenkant van het gebouw, daarover vindt ook overleg met de gemeente plaats. 

Omwonenden zullen ook hier weer bij betrokken worden. 
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Verkeersafwikkeling 

Gevreesd wordt voor een verkeerschaos tijdens het halen en brengen van kinderen. Wethouder 

Laseur geeft aan dat de gemeente onderzoeken heeft uitgevoerd en dat op basis daarvan het plan 

voor de verkeersafwikkeling tot stand is gekomen. De gemeente houdt zich aan de kengetallen en de 

parkeernormen. Het plan zal ook als zodanig worden uitgevoerd. Een half jaar na ingebruikname van 

het gebouw zal de gemeente de verkeersafwikkeling evalueren om knelpunten te inventariseren, 

maar het is nu te vroeg om dat ter discussie te stellen. Gemeente en scholen hebben afgesproken 

dat de scholen zich inspannen voor een veilige verkeersafwikkeling. De heer Sonnenberg licht toe dat 

er al gesproken wordt over het instellen van een klankbordgroep, waar ouders en buurtbewoners 

aan deelnemen. Deze groep komt dan bijvoorbeeld elk half jaar bij elkaar om de verkeerssituatie te 

bespreken. 

 

De vraag wordt gesteld of er op de zoen-&-zoefplaatsen ook ‘gewoon’ geparkeerd mag worden, 

bijvoorbeeld in de weekenden als er een evenement is in de Trits. De wethouder antwoordt dat dit 

niet de bedoeling is. Er worden geen parkeerplaatsen van gemaakt. De gemeente heeft dit niet 

volledig in de hand, maar het kan wel worden ontmoedigd en er kan handhavend tegen worden 

opgetreden. 

 

Afwezigheid veel buurtbewoners 

Een van de aanwezige buurtbewoners geeft aan dat veel buurtbewoners niet naar de bijeenkomst zijn 

gekomen, omdat zij na de raadsvergadering in mei 2013 het gevoel hadden dat er niet naar ze 

geluisterd werd. Een buurtbewoner merkt in reactie daarop op dat het als prettig wordt ervaren dat 

met veel bedenkingen vanuit de buurt juist wel rekening is gehouden in de plannen, zoals bleek uit de 

presentatie door de wethouder.  

 

Inrichtingsplan openbare ruimte 

Gevraagd wordt of ook het inrichtingsplan voor de openbare ruimte zal worden gepresenteerd. De 

wethouder geeft aan dat dit het geval zal zijn.  

 

Wethouder Laseur dankt de aanwezigen voor hun komst en hun inbreng. Ze geeft aan dat zij de 

bijeenkomst als nuttig heeft ervaren.  

 

Het voorontwerpbestemmingsplan ligt nog tot en met 14 november ter inzage. Daarna worden 

inspraakreacties beantwoord en eventueel betrokken bij het ontwerpbestemmingsplan, dat ook weer 

aan de gemeenteraad wordt voorgelegd, begin 2014. Vervolgens ligt het weer zes weken ter inzage 

voor het indienen van zienswijzen alvorens het door de gemeenteraad wordt vastgesteld, naar 

verwachting rond de zomer van 2014. 


